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2018Z19555 

Vragen van het lid Pia Dijkstra (D66) aan de Minister voor Medische Zorg 
over het bericht dat zware pijnstillers nog steeds met een vervalst recept te 
verkrijgen zijn (ingezonden 31 oktober 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met de tv-uitzending van Radar waaruit blijkt dat zware 
pijnstillers nog steeds met een vervalst recept bij de apotheek te verkrijgen 
zijn?1 

Vraag 2
Erkent u dat dit nog steeds mogelijk is? Wat vindt u hiervan? 

Vraag 3
Wat heeft u gedaan sinds het vorige onderzoek in mei 2017? Bent u van 
mening dat er voldoende is gebeurd om de controle te verbeteren? 

Vraag 4
Bent u van mening dat het papieren recept te makkelijk te vervalsen is? Bent 
u van mening dat het papieren recept vervangen moet worden door een 
elektronisch recept? Zo ja, hoe gaat u dit bevorderen? 

Vraag 5
Hoe gaat u voorkomen dat het over een jaar nog steeds mogelijk is om met 
een vervalst recept medicijnen mee te krijgen bij een apotheek?

1 Radar, AVROTROS, 29 oktober 2018.
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